
Ang de innkommende forslag til 
a rsmøtet 2014 

Flere av de innkommende forslagene til årsmøtet er av en slik karakter at jeg mener de grenser sterkt 

til mistillit til det sittende hovedstyret. Vår visjon «Klubben der alle skal trives» er da ikke lenger 

oppnåelig for min del og jeg tar konsekvensen av det. 

Dersom årsmøtet gir sin støtte til disse forslagene, gir jeg med dette årsmøtet melding om at jeg ikke 

stiller til gjenvalg og stiller plassen min som styremedlem i hovedstyret til disposisjon og takker for 

meg etter vel 20 år i styre og stell i foreningen. 

 

 

Kjetil Føreid 


